



Приветствие участникам Международного форума «Российская неделя здравоохранения - 2018»

Welcome Message to the participants of the Russian Health Care Week 2018

Уважаемые коллеги, партнеры и все участники выставки медицинского туризма «MedTravelExpo-2018. Санатории. Курорты. Медицинские центры!»!

От лица компании «МедикаТур» и от меня лично хочу всех Вас поблагодарить за участие в этом глобальном профессиональном и интересном мероприятии, которое в этом году проводится уже во второй раз.

Мы постарались, чтобы деловая программа выставки была очень полезной и содержательной, пригласили известных спикеров и экспертов со всего мира.

Надеюсь, что Ваша работа на выставке будет плодотворной, вы найдете новых партнеров, клиентов и получите новые уникальные знания от наших спикеров.

Мы рады видеть вас в числе участников выставки и надеемся встретиться также на «MedTravelExpo 2019».

Dear colleagues, partners and participants in the MedTravelExpo 2018. Medical Clinics, Health and Spa Resorts Exhibition

On behalf of MedicaTour and on behalf of my own I would like to thank you for participation in this international professional and interesting event which is held for the second time this year.

We tried to make the MedTravelExpo supporting program very useful and meaningful and invited well-known speakers and experts from all over the world.

I hope your work at the trade show will be productive; you will find new partners and clients and acquire new unique knowledge from our speakers.

We are glad to see you among the participants in the trade show and hope to see you again at MedTravelExpo 2019.

Основатель и
Генеральный директор
компании «МедикаТур»
Т.Ю. Соколов

Tatyana Sokolov
Founder and Director General
MedicaTour